

Certificate of Non-use for Hazardous Substances

立承諾書人 _____ (以下簡稱甲方)，為承諾華信光電科技股份有限公司 (以下簡稱乙方) 提出保證如下：

The undersigned _____ (hereafter as party A) commit to Arima Lasers corporation (hereafter as party B) that:

1. 甲方銷售予乙方的所有材料、零部件、半成品等，皆符合歐盟指令 RoHS 和 REACH 法規。
All materials, parts or semi-finished products, which party A provides to party B are compliant to RoHS Directive and REACH regulation.

是否使用豁免(如是,提供豁免編號) whether Exemption, if have, please provide the Ref Number.

2. 甲方將於第一次送樣時，附上【RoHS 檢測報告】及【安全資料表(SDS)】或材料成份聲明。
RoHS 檢測報告僅接受第三者公證單位檢測報告(如 SGS、Intertek、ITS、ETC 等...)

Party A will provide certification of RoHS test result issued by third party and SDS or MCD (Material Composition Declaration) to party B when initial samples or ordered products are delivered.

3. 甲方保證售予乙方之所有產品包括其原物料、零件、組裝件、包材及其他設計、生產過程，皆要符合乙方【綠色產品環保規範 3-0A-QADC-005】，此文件乙方保留隨時修改的權利。

Party A pledge that the materials supplied to party B that all products include their raw materials, parts, assembly, packaging materials and other design and in the future, as listed in 【Green Product Environmental Specification 3-0A-QADC-005】 that document which Party B reserves the right to modify at any time.

4. 乙方承諾會提供最新版本【綠色產品環保規範 3-0A-QADC-005】，
甲方需遵照最新版文件要求執行。

Party A must comply with the latest version of the 【 Green Product Environmental Specification 3-0A-QADC-005】 published by party B provide document.

5. 甲方提供的產品(包含原物料)的成分或材料規格或供應商有變更時，需立即以書面通知乙方並提交相關的【RoHS 檢測報告】及【安全資料表(SDS)】或材料成份聲明。

For any change of the composition or specification or subcontractors of product(including raw materials), Party A should inform party B by document and provide RoHS test report by third party and SDS or MCD.



不使用有害物質保證書

Certificate of Non-use for Hazardous Substances

甲方保證提供之產品檢驗報告與任何環境管理物質相關資料內容全部屬實，若經相關單位舉發或檢測後發現有上述所列之相關管制物質，甲方將負起產品回收及賠償之責任。

We also notify that the product test report and any relative data of environmental management sure all true. If the foregoing material was found with controlled substance from related test department, Party A should bear the full responsibility to recall the products and compensate party B for all damages that has occurred.

以上內容若同意請簽名及蓋章。Above content if agreed please sign and stamp.

公司名稱 Corporation name : _____

公司地址 Company address : _____

負責人職稱/簽章

Responsible Person Signature : _____

需由公司總經理以上權責人員或授權代表簽名,授權代表需附上授權證明文件

This Certificate shall be signed by general manager or duly authorized representatives and provide us the authorized documents of the signatory.

簽核日期 Date : _____

